

FROM PLASTIC TO MAGIC

Transforming Waste into Christmas Magic

Pacific Place 'From Plastic to Magic' Recycling Drive - Terms and Conditions

1. The 'From Plastic to Magic' Recycling Drive ("Recycling Drive") runs from 1 September to 30 September 2026, both dates inclusive ("Recycling Drive Period").
2. To participate in the Recycling Drive, participants are required to register as reEDIT members at the following link: <https://re-edit.juicysuite.app/>
3. A digital stamp card will be issued to participants upon successful registration of reEDIT membership.
4. Eligible plastic bottles must be recyclable Type 1 PET plastic. Each plastic bottle should be emptied, cleaned and dried thoroughly before recycling at the 'From Plastic to Magic' recycling bins.
5. Participants are required to scan the designated QR code upon recycling their eligible plastic bottles at our collection points to earn reEDIT digital stamps.
6. Participants can earn one digital stamp for each eligible plastic bottle successfully recycled at our collection points. Each participant can earn a maximum of two digital stamps per day during the Recycling Drive Period.
7. A completed stamp card consists of 10 digital stamps. Upon completion of a stamp card, participants will be entitled to redeem an exclusive Pacific Place × reEDIT upcycled charm strap ("Reward"), including one star and one alphabet charm.
8. Rewards must be redeemed in person at reEDIT Future Lab (Shop 3, StarCrest, 9 Star Street, Wan Chai) from 14 September to 31 October 2026 ("Redemption Period"), within the published opening hours of reEDIT Future Lab. Any unredeemed rewards after the Redemption Period will be forfeited and will not be reissued.
9. Each participant can redeem a maximum of one reward throughout the Redemption Period. Rewards are available on a first-come-first-served basis and while stocks last. Swire Properties Management Limited reserves the right to terminate the promotion anytime without prior notice.
10. Rewards cannot be returned, exchanged for cash or other services or products.
11. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the redeemed reward.
12. Participation in this promotion is voluntary. Swire Properties Management Limited shall not be responsible to participants or any other party for any disputes, liabilities, loss, damage, claim or cost arising from or caused by this promotion or any of the rewards. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any related obligations or costs incurred in the promotion.
13. Participation in the promotion represents the participant's understanding, acceptance, and willingness to comply with the terms and conditions for the promotion and rewards. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the sole right to immediately cancel the participant's entitlement to the rewards without prior notice.
14. Personal data collected by reEDIT will only be used for registration and verification purposes, all information will be kept highly confidential.
15. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend any terms and conditions of this promotion without prior notice.
16. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision on all related matters.
17. In the event of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

FROM PLASTIC TO MAGIC

Transforming Waste into Christmas Magic

太古廣場「From Plastic to Magic」回收活動 - 條款及細則

1. 「From Plastic to Magic」回收活動（「回收活動」）適用於2026年9月1日至9月30日，包括首尾兩天（「回收活動期」）。
2. 參加者須註冊成為reEDIT會員，方可參與是次回收活動。登記連結如下：<https://re-edit.juicysuite.app/>
3. 參加者成功註冊成為reEDIT會員後，將獲發一張電子印章卡。
4. 合資格膠樽必須為可回收之1號PET塑膠樽。參加者於回收前須確保膠樽已清空及清潔乾淨，方可投入「From Plastic to Magic」回收點。
5. 參加者須於回收點掃描指定二維碼並回收合資格膠樽，方可獲發reEDIT電子印章。
6. 成功於指定回收點回收一個合資格膠樽，參加者即可獲得一個電子印章。每位參加者於回收活動期內每日最多可獲得兩個電子印章。
7. 參加者須集齊10個電子印章，方可完成一張電子印章卡。完成一張電子印章卡後，參加者可換領太古廣場×reEDIT限量升級再造串珠掛飾乙條（「獎賞」），包括一粒星形及一粒英文字母掛飾。
8. 參加者須於2026年9月14日至10月31日期間（「換領期」），於reEDIT Future Lab（灣仔星街9號星域軒地下3號舖）之營業時間內親臨換領獎賞。所有逾期未換領之獎賞將視作自動放棄，並不獲補發。
9. 每位參加者於換領期內最多可換領一份獎賞。獎賞先到先得，換完即止。太古地產管理有限公司保留隨時終止本活動之權利，而無須另行通知。
10. 換領之獎賞不可退回、兌換現金或其他服務或產品。
11. 對於已換領獎賞之質量，太古地產管理有限公司無須負上任何責任。
12. 參加者參加本活動純屬自願性質，一切因本活動所構成或引致之爭議、責任、損失、損害、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司無須就此承擔任何法律責任或賠償。
13. 參加此活動代表參加者明白、接受及願意遵守是次活動之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及／或造假行為，太古地產管理有限公司保留權利立即取消其活動獎賞而不另作通知。
14. 個人資料收集只供reEDIT作確認登記及資料核實用途，所有資料會絕對保密。
15. 太古地產管理有限公司有權更改活動任何條款及細則而不另作通知。
16. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。
17. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。